
 
Zápisnica z 2. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Veľkej Ide konaného 

dňa 15.12.2022 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Program zasadnutia bol poslancom písomne doručený v nasledovnom znení: 
1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa 
3. Zloženie sľubu novozvoleného poslanca 
4. Schválenie programu OZ 
5. Návrh na schválenie náplne práce komisií a členov z radov občanov 
6. Návrh na rozdelenie pracovných obvodov pre poslancov 
7. Návrh na schválenie plánu hlavných úloh na rok 2023 
8. Návrh plánu zasadnutí OZ obce Veľká Ida na rok 2023 
9. Návrh na schválenie zásad odmeňovania poslancov OZ obce Veľká Ida 
10. Odvolanie a voľba členov do školskej rady a do rady materskej školy 
11. Návrh 3. úpravy programového rozpočtu obce Veľká Ida na rok 2022 
12. Stanovisko hlavného kontrolóra obce Veľká Ida k návrhu 3. úpravy programového 
rozpočtu obce Veľká Ida na rok 2022 
13. Návrh na schválenie rozpočtu na rok 2023 a návrh Programového rozpočtu na roky 2024-
2025 
14. Stanovisko hlavného kontrolóra k rozpočtu na rok 2023 a k Programového rozpočtu na 
roky 2024-2025 
15. Žiadosť o schválenie prenájmu prevádzkovať školskú kuchyňu spoločnosťou Rýchla rota 
Sečovce s. r. o. 
16. Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ vo Veľkej Ide za 
školský rok 2021/2022 
17. Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti MŠ vo Veľkej Ide za 
školský rok 2021/2022 
18. Návrh Všeobecne záväzné nariadenie obce Veľká Ida o určení výšky príspevku 
v materskej škole a v školských zariadeniach zriadených obcou 
19. Návrh na schválenie zmeny sadzobníka minimálnych cien nájomného nebytových 
priestorov a hnuteľných vecí 
20. Návrh Všeobecne záväzné nariadenie obce Veľká Ida č. 1/2022 o miestnom poplatku za 
komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
21. Žiadosť o vyjadrenie sa obce Veľká Ida k plánovanému predaju pozemku vo vlastníctve 
Rímskokatolíckej farnosti Najsvätejšej stolice Perín-Chym 
22. Žiadosť o odkúpenie verejného priestranstva - Jozef Popovič 
23. Žiadosť o zmenu nájomnej zmluvy sociálno nájomného bytu 
24. Návrh na schválenie kúpy domu so súp. č. 542 a priľahlých nehnuteľností. 
25. Žiadosť spoločnosti BELIMED s.r.o o  kompletnú rekonštrukciu a obnovu sociálnych 
zariadení a čakárne stomatologickej ambulancie 
26. Žiadosť spoločnosti BELIMED s.r.o o zriadenie podružného merania spotrebovanej 
elektrickej energie pre ambulancie a priľahlé prenajaté priestory firmou BELIMED s. r. o. 
27. Návrh na schválenie dodatku Zriaďovacej listiny Základnej školy vo Veľkej Ide 
28. Návrh na schválenie Plánu kontrolnej činnosti obecného kontrolóra na I. polrok 2023 
29. Interpelácie poslancov 
30. Rôzne 
31. Záver 
 



 
Bod č. 1 Otvorenie zasadnutia 
2. riadne zasadnutie OZ vo Veľkej Ide sa začalo príhovorom pána starostu Petra Nagya, ktorý 
privítal poslancov, pozvaných hostí a občanov. Pán starosta konštatoval, že  OZ  sa zúčastňuje 
8 poslancov a teda rokovanie OZ je uznášaniaschopné. 
 
Bod č. 2 Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa 
P. starosta navrhol pre posúdenie, dopracovanie a predloženie návrhu na uznesenie návrhovú 
komisiu v zložení: p. Štefana Demka a p. Mgr. Vladimír Gladič. Ďalej p. starosta odporučil 
za overovateľov týchto poslancov: p. Mgr. Gabriela Lukáča a p. Ivana Csiszára. Za 
zapisovateľa zápisnice určil  p. Jána Rontóa. 
P. starosta dal hlasovať: Kto je za, aby toto zastupiteľstvo sa určovalo podľa tejto 
komisie, overovateľov a zapisovateľa? 
 
Počet prítomných: 7 

Hlasovanie: Za: 7 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 
Návrh prešiel. 
 
Bod č. 3 Zloženie sľubu novozvoleného poslanca 
Obecné zastupiteľstvo po vypočutí hymny Slovenskej republiky a prečítaní sľubu 
novozvoleného poslanca Ivana Csiszára, ktorý z pracovných dôvodov nemohol sa zúčastniť 
na ustanovujúcom zasadnutí pokračoval v rokovaní. 
OZ skonštatovalo, že Ivan Csiszár zložil sľub poslanca. 
Počet prítomných: 8 

 Hlasovanie: Za: 8 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
Návrh prešiel. 
 
Bod č. 4 Schválenie programu 
P. starosta prečítal program zasadnutia, ktorý bol poslancom písomne doručený. 
Počet prítomných: 8  

Hlasovanie: Za: 8 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 
Návrh prešiel. 
 
P. starosta oboznámil poslancom, že boli doručené žiadosti o zmene územného plánu obce 
Veľká Ida, ktoré treba tiež prerokovať. Tento bod bol do programu zasunutý ako bod č. 29 
a zároveň dal hlasovať o zmene programu. 
Počet prítomných: 8  

Hlasovanie: 8 
Zdržal sa: 0 

 



Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 
Návrh prešiel. 
 
Žiadosť o jednorazový finančný príspevok doručený na obecné zastupiteľstvo po diskusií 
poslanci vsunuli tiež programu rokovania ako bod č.30. 
Počet prítomných: 8  

Hlasovanie: Za: 8 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 
Návrh prešiel. 
 
Ako ďalšiu zmenu do programu rokovania navrhol p. Demko o vypracovaní plánu dovoleniek 
pre zamestnancov OÚ a pre starostu obce. Pán starosta vysvetlil poslancom, že plán 
dovoleniek pre zamestnancov OÚ má vo svojej kompetencií. Následne po prediskutovaní 
návrhu p. starosta dal hlasovať o vsunutí do programu ako bod č.31: Vypracovanie plánu 
dovoleniek pre starostu obce Veľká Ida na rok 2023. 
Počet prítomných: 8  

Hlasovanie: Za: 7 
Proti: 0 

Zdržal sa: 1 
 
Návrh prešiel. 
 
Po zmenách programu zasadnutia poslanci hlasovali o novom programe zasadnutia, ktorý je 
nasledovný: 
1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa 
3. Zloženie sľubu novozvoleného poslanca 
4. Schválenie programu OZ 
5. Návrh na schválenie náplne práce komisií a členov z radov občanov 
6. Návrh na rozdelenie pracovných obvodov pre poslancov 
7. Návrh na schválenie plánu hlavných úloh na rok 2023 
8. Návrh plánu zasadnutí OZ obce Veľká Ida na rok 2023 
9. Návrh na schválenie zásad odmeňovania poslancov OZ obce Veľká Ida 
10. Odvolanie a voľba členov do školskej rady a do rady materskej školy 
11. Návrh 3. úpravy programového rozpočtu obce Veľká Ida na rok 2022 
12. Stanovisko hlavného kontrolóra obce Veľká Ida k návrhu 3. úpravy programového 
rozpočtu obce Veľká Ida na rok 2022 
13. Návrh na schválenie rozpočtu na rok 2023 a návrh Programového rozpočtu na roky 2024-
2025 
14. Stanovisko hlavného kontrolóra k rozpočtu na rok 2023 a k Programového rozpočtu na 
roky 2024-2025 
15. Žiadosť o schválenie prenájmu prevádzkovať školskú kuchyňu spoločnosťou Rýchla rota 
Sečovce s. r. o. 



16. Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ vo Veľkej Ide za 
školský rok 2021/2022 
17. Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti MŠ vo Veľkej Ide za 
školský rok 2021/2022 
18. Návrh Všeobecne záväzné nariadenie obce Veľká Ida o určení výšky príspevku 
v materskej škole a v školských zariadeniach zriadených obcou 
19. Návrh na schválenie zmeny sadzobníka minimálnych cien nájomného nebytových 
priestorov a hnuteľných vecí 
20. Návrh Všeobecne záväzné nariadenie obce Veľká Ida č. 3/2022 o miestnom poplatku za 
komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
21. Žiadosť o vyjadrenie sa obce Veľká Ida k plánovanému predaju pozemku vo vlastníctve 
Rímskokatolíckej farnosti Najsvätejšej stolice Perín-Chym 
22. Žiadosť o odkúpenie verejného priestranstva - Jozef Popovič 
23. Žiadosť o zmenu nájomnej zmluvy sociálno nájomného bytu 
24. Návrh na schválenie kúpy domu so súp. č. 542 a priľahlých nehnuteľností. 
25. Žiadosť spoločnosti BELIMED s.r.o o  kompletnú rekonštrukciu a obnovu sociálnych 
zariadení a čakárne stomatologickej ambulancie 
26. Žiadosť spoločnosti BELIMED s.r.o o zriadenie podružného merania spotrebovanej 
 elektrickej energie pre ambulancie a priľahlé prenajaté priestory firmou BELIMED s. r. o. 
27. Návrh na schválenie dodatku Zriaďovacej listiny Základnej školy vo Veľkej Ide 
28. Návrh na schválenie Plánu kontrolnej činnosti obecného kontrolóra na I. polrok 2023 
29. Požiadavky pre vypracovanie zmien a doplnkov územného plánu obce Veľká Ida 
30. Žiadosť o poskytnutie jedno rázového príspevku pre pána Milana Horvátha 
31. Návrh na vypracovanie plánu dovoleniek starostu obce Veľká Ida 
32. Interpelácie poslancov 
33. Rôzne 
34. Záver 
Počet prítomných: 8  

Hlasovanie: Za: 8 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 
Návrh prešiel. 
 
Bod č. 5 Návrh na schválenie náplne práce komisií pri OZ vo Veľkej Ide. 
Po prediskutovaní náplni prác komisií p. starosta obce dal hlasovať: Kto je za náplň práce 
komisií podľa Príloha č. 1 ? 
Počet prítomných: 8  

Hlasovanie: Za: 8 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 
Návrh prešiel. 
 
Predsedovia nahlásili členov z radov občanom do svojich komisií, ktoré poslanci odhlasovali. 
Finančná komisia – Ing. Eva Bobaľová, Klára Tirpáková 
Počet prítomných: 8  



Hlasovanie: Za: 7 
Proti: 0 

Zdržal sa: 1 
 
Návrh prešiel. 
Sociálna komisia – Pavol Horovský, Edita Theisová 
Počet prítomných: 8 

Hlasovanie: Za: 8 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 
Návrh prešiel. 
Komisia kultúry, školstva a mládeže – Mgr. Kristián Szabó, Zsófia Kupecová 
Počet prítomných: 8 

Hlasovanie: Za: 8 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 
Návrh prešiel. 
Komisia športu – Ing.Viktor Varga, Marek Knap 
Počet prítomných: 8 

Hlasovanie: Za: 8 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 
Návrh prešiel. 
Komisia pre životné prostredie a výstavbu – Ing. Gabriel Lukács, Zsófia Demková 
Počet prítomných: 8  

Hlasovanie: Za: 8 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 
Návrh prešiel. 
Komisia verejného poriadku a rómskej problematiky – Zdeno Horváth, Miroslav Turták 
Počet prítomných: 8  

Hlasovanie: Za: 8 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 
Návrh prešiel. 
Komisia pre cezhraničnú spoluprácu – Ing. Alica Gladičová, Mgr. Kristián Szabó 
Počet prítomných: 8 

Hlasovanie: Za: 8 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 
Návrh prešiel. 



Komisia pre časť obce Gomboš – Ladislav Karčák, MVDr. Július Beluscsák 
Počet prítomných: 8 

Hlasovanie: Za: 8 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 
Návrh prešiel. 
 
Bod č. 6 Návrh na rozdelenie pracovných obvodov pre poslancov 
Poslanci zobrali na vedomie rozdelenie svojich pracovných obvodov podľa priloženého 
návrhu. 
Počet prítomných: 8  

Hlasovanie: Za: 8 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 

Návrh prešiel. 
 
Bod č. 7 Návrh na schválenie plánu hlavných úloh na rok 2023 
Po dôkladnom prerokovaní jednotlivých bodov plánu hlavných úloh na rok 2023, ktorý mal 
18 
bodov, poslanci doplnili o ďalšie 2 body a to: Po doplnení bodov plán hlavných úloh mal 20 
bodov. (príloha č.2) 
19. Oprava cesty za parkom smerom k ZŠ Veľká Ida 
20. Oprava zábradlia na moste pred domom číslo 109 
Počet prítomných: 8  

Hlasovanie: Za: 8 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 
Návrh prešiel. 
 
Bod č. 8 Návrh plánu zasadnutí OZ obce Veľká Ida na rok 2023 
Tento bod programu poslanci presunuli na ďalšie zasadnutie OZ. 
Počet prítomných: 8 

Hlasovanie: Za: 8 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 
Návrh prešiel. 
 
Pán starosta následne navrhol krátku prestávku, ktorú poslanci odsúhlasili. Zasadnutie OZ sa 
prerušilo o 11:00. 
Počet prítomných: 8  

Hlasovanie: Za: 8 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 



 
Návrh prešiel. 
2. zasadnutie OZ sa pokračovalo po krátkej prestávke o 11:28. 
 
P. starosta privítal riaditeľku ZŠ Veľká Ida Mgr. Teréziu Besterciovú. 
Bod č. 15 Po prestávke OZ sa pristúpilo k prerokovaniu programu zasadnutia k bodu č.15 
z dôvodu prítomnosti riaditeľky ZŠ a zástupcu spoločnosti Rýchla rota Sečovce s. r. o., ktorý 
poslancov o skoršie pojednávanie žiadosti z dôvodu ich časovej tiesni. Po dôslednom 
prerokovaní problematiky a po otázkach od poslancov a od p. riaditeľky ZŠ, na ktoré 
odpovedal 
zástupca spoločnosti Rýchla rota Sečovce s. r. p. poslanci schválili vypísať obchodnú verejnú 
súťaž na prevádzkovanie školskej kuchyne. 
Počet prítomných: 8  

Hlasovanie: Za: 8 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 
Návrh prešiel. 
 
Bod č. 16 Zastupiteľstvo pokračovalo ďalším bodom programu bod č. 16.Správa 
o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ vo Veľkej Ide za školský 
rok2021/2022 a slovo dostala riaditeľka ZŠ, ktorá vo svojej správe vyzdvihla hlavne úspechy 
školákov , ktorí sa zúčastňovali okresných, krajských súťažiach a olympiádach. Školu 
navštevuje 622 žiakov. Cez program Erasmus spolupracujú s viacerými školami v rôznych 
štátoch Európy. Zastupiteľstvo zobralo na vedomie správu riaditeľky ZŠ. 
Počet prítomných: 8  

Hlasovanie: Za: 8 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
Návrh prešiel 
 
Bod č.18 Poslanci pristúpili k prerokovaniu bodu č.18 o určení výšky príspevku v materskej 
škole a v školských zriadeniach zriadených obcou podľa prílohy č.4 a určili podľa finančného 
pásma A na nákup potravín na jedno jedlo podľa vekových kategórií stravníkov s účinnosťou 
od 1.1. 2023 pásme č.3 a iným fyzickým osobám a zamestnancom školy a školského 
zariadenia ako pre vekovú kategóriu stravníkov 15 -19 ročných bude účtované podľa 
finančného pásma B. 
Počet prítomných: 8  

Hlasovanie: Za: 8 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 
Návrh prešiel. 
 
P. poslanec Ivan Csiszár opustil zasadnutie z pracovných dôvodov  o 12:25.  
 



Poslanci začali prerokovať bod č. 27,  dodatok č.3: Zriaďovacia listina Základne školy Veľká 
Ida1, Veľká Ida, ale na návrh starostu obce Petra Nagya presunuli na ďalšie zasadnutie OZ. 
Za presun tohto bodu poslanci hlasovali nasledovne: 
Počet prítomných: 7  

Hlasovanie: Za: 7 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 
Návrh prešiel. 
 
Poslanci sa vrátili k prerokovaniu bodov podľa programu zasadnutia a tok  bodu č.9, ktorý 
bol: Návrh na schválenie zásad odmeňovania poslancov OZ obce Veľká Ida za ich činnosť. 
Za pokračovanie podľa bodu č. 9 hlasovali nasledovne: 
Počet prítomných: 7  

Hlasovanie: Za: 7 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 
Návrh prešiel. 
 
Poslanci začali prerokovaním bodu č.9. Návrh na schválenie zásad odmeňovania poslancov 
OZ 
obce Veľká Ida. Po prerokovaní jednotlivých paragrafov bol upravený § 2, § 3 a vypustený § 
5.Po týchto úpravách poslanci schválili opravenú prílohu č.5. 
Počet prítomných: 7 

Hlasovanie: Za: 7 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 
Návrh prešiel. 
 
Bod č.10 Zastupiteľstvo pristúpilo k odvolaniu členov Školskej rady a Rady materskej školy 
vo Veľkej Ide a následne p. starosta navrhol nových členov z radu poslancov a zamestnancov 
obce Veľkej Idy. Za odvolanie starých členov hlasovali poslanci nasledovne. 
Počet prítomných: 7  

Hlasovanie: Za: 7 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 

Návrh prešiel. 
 
Do školskej rady a do Rady materskej školy vo Veľkej Ide OZ vo Veľkej Ide zvolila 
nasledovných členov: 
 
a) Rada Materskej školy vo Veľkej Ide : Mgr. Gabriela Abošiová, Mgr. Vladimír Gladič 
a Zuzana Ďurčová 
b) Rada ZŠ vo Veľkej Ide: Ján Rontó a Ladislav Veres 



 
Počet prítomných: 7  

Hlasovanie: Za: 7 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 

Návrh prešiel. 
 
Pán starosta navrhol obedňajšiu prestávku od 12:57 a poslanci tento návrh odhlasovali. 
Počet prítomných: 7  

Hlasovanie: Za: 7 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 
Návrh prešiel. 
 
Poobedňajšie pojednávanie OZ vo Veľkej Ide pokračovalo o 14:20. 
 
Pán poslanec Mgr. Gabriel Lukáč o 14:20 odišiel zo zasadnutia. 
 
Bod č. 20 Starosta obce Veľká Ida z dôvodu zvyšovanie cien za zber, odvoz a uloženie 
odpadov 
navrhol poslancom zvýšiť cenu za odpad. Poslanci po položkách prebrali možnosti a navrhli 
zmeny. Všeobecne záväzné nariadenie obce Veľká Ida č. 3/2022 o miestnom poplatku za 
komunálne odpady a drobné stavebné odpady s úpravami odhlasovali zvyšovanie cien pre 
občanov a fyzické osoby podľa prílohy č. 6. 
Počet prítomných: 6  

Hlasovanie: Za: 6 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 
Návrh prešiel. 
 
Na zasadnutie sa vrátil Mgr. Gabriel Lukáč o 15:10. 
 
Bod č. 11 Hlavná ekonómka obce vysvetlila prítomných prečo treba urobiť úprava v rozpočte 
obce Veľká Ida tak vo výdavkovej ako aj v príjmovej časti. Po otázkach poslancov vysvetlila 
jednotlivé položky, ktoré navrhla zmeniť resp. upraviť. Návrh 3. úpravy programového 
rozpočtu obce Veľká Ida na rok 2022 bolo následne odhlasované a schválené. 
Počet prítomných: 7 

Hlasovanie: Za: 7 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 
Návrh prešiel. 
 



Bod. Č.13 Poslanci zároveň prerokovali aj rozpočet na rok 2023 a zobrali na vedomie 
prognózu na roky 2024 a 2025. 
Počet prítomných: 7 

Hlasovanie: Za: 7 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 
Návrh prešiel. 
 
Bod č. 12 Ako ďalší program zastupiteľstvo vypočulo: „Stanovisko hlavného kontrolóra obce 
Veľká Ida k návrhu 3. úpravy programového rozpočtu obce Veľká Ida na rok 2022“- príloha 
č.7. 
Počet prítomných: 7 

Hlasovanie: Za: 7 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 
Návrh prešiel. 
 
Bod č. 14 Hlavný kontrolór obce následne prečítal: „Stanovisko hlavného kontrolóra 
k programovému rozpočtu na roky 2024 – 2025“ – príloha č.8, ktorý následne zobralo na 
vedomie. 
Počet prítomných: 7 

Hlasovanie: Za: 7 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 
Návrh prešiel. 
 
Bod č.17 Z dôvodu pracovnej vyťaženosti riaditeľky MŠ Kataríny Širilovej jej správu 
prečítala 
zástupkyňa starostu obce Mgr. Gabriela Abošiová ako prílohu č. 9 s názvom: Správa 
výchovno-vzdelávacej činnosti v MŠ, ktorú poslanci zobrali na vedomie. 
Počet prítomných: 7  

Hlasovanie: Za: 7 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 
Návrh prešiel. 
Bod č.19 Ďalším bodom programu bolo Návrh na schválenie zmeny sadzobníka minimálnych 
cien nájomného nebytových priestorov a hnuteľných vecí podľa prílohy č.10, ktorú poslanci 
po 
dlhšej rozprave odsúhlasili so zmenami. V tomto bode programu bolo prerokované aj 
prenájom 
objektov vo vlastníctve obce Veľká Ida a ceny za požičanie zariadenia a potrieb na 
spoločenské 



akcie, prenájom futbalového ihriska a multifunkčného ihriska s príslušenstvom a sadzobník 
úhrad za služby poskytované obcou Veľká Ida. OZ zvýšila ceny prenájmu týchto zariadení, 
ktoré sú súčasťou opravenej prílohyč.10. 
Z dôvodu, že pán poslanec Mgr. Gabriel Lukáč o 16:40 odišiel zo zasadnutia OZ, hlasovali za 
uznesenie len 6 poslanci. 
Počet prítomných: 6  

Hlasovanie: Za: 6 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 
Návrh prešiel. 
 
Starosta obce Veľká Ida o 16:45dal ďalšiu prestávku v rokovaní OZ, ktorú poslanci schválili. 
Počet prítomných: 6  

Hlasovanie: Za: 6 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 

Návrh prešiel. 
 
Rokovanie OZ pokračovala o17:14 so šiestymi poslancami, kedy prichádzali na rad žiadosti 
od 
občanov obce a spoločnostiach. 
 
Bod č. 21 Žiadosť o vyjadrenie sa obce Veľká Ida k plánovanému predaju pozemku vo 
vlastníctve Rímskokatolíckej farnosti Najsvätejšej stolice Perín-Chym,ktorý má v záujme 
predaj pozemku Obec Veľká Ida v časti obce Gomboš. Obec Veľká Ida má záujem 
o odkúpenie v prípade predaja pozemku KN – E č. 1599 – orná pôda o výmere 843 m2. 
Počet prítomných: 6  

Hlasovanie: Za: 6 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 
Návrh prešiel. 
 
Bod č. 22 Žiadosť o odkúpenie verejného priestranstva – Jána a Jozefe Popoviča, bytom 
Veľká Ida č. 342, 044 55, Veľká Ida. OZ obce Veľká Ida prerokovala žiadosť pána Jána 
Popoviča a Jozefa Popoviča a schvaľuje odpredaj verejného priestranstva vo Veľkej Ide 
v rozlohe cca 39 m2, ktoré vnikne na základe geometrického plánu. 
Počet prítomných: 6  

Hlasovanie: Za: 6 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 
Návrh prešiel. 
 
Poslanec Mgr. Gabriel Lukáč sa vrátil na zasadnutie OZ 17:30. 



 
Bod č.23 
A. Žiadosť o zmenu nájomnej zmluvy sociálno nájomného bytu Ivana Mora na manželku 
Angeliky Mórovej po prerokovaní neschválila. 
Počet prítomných: 7  

Hlasovanie: Za: 0 
Proti: 7 

Zdržal sa: 0 
 
Návrh neprešiel. 
B. Žiadosť o zmenu nájomnej zmluvy sociálno nájomného bytu Františka Turtáka na 
manželku Violy Turtákovej po prerokovaní neschválila. 
Počet prítomných: 7  

Hlasovanie: Za: 0 
Proti: 7 

Zdržal sa: 0 
 
Návrh neprešiel. 
 
Bod č.24 Obecný úrad dostal ponuku na kúpu domu so súp. č. 542 a priľahlých nehnuteľností. 
Po prerokovaní poslanci odsúhlasili kúpu domu pod súpisným číslom č. 542 s priľahlou 
nehnuteľnosťou. 
Počet prítomných: 7 

Hlasovanie: Za: 7 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 
Návrh prešiel. 
 
Bod č. 25 Ďalším bodom programu bola prerokovaná žiadosť spoločnosti BELIMED s. r. o. o 
kompletnú rekonštrukciu a obnovu sociálnych zariadení a čakárne stomatologickej 
ambulancie, 
ktorú poslanci schválili. 
Počet prítomných: 7  

Hlasovanie: Za: 7 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 
Návrh prešiel. 
 
Bod č.26 Ďalšiu žiadosť, ktorú poslanci prerokovali sa týkala tiež spoločnosti BELIMED 
s.r.o., 
ktorá žiadala o zriadenie podružného merania spotrebovanej elektrickej energie pre 
ambulancie 
a priľahlé prenajaté priestory firmou BELIMED s. r. o. z dôvodu skutočnej spotreby 
elektrickej 
energie v ambulancií zubného lekára. 



Počet prítomných: 7  
Hlasovanie: Za: 7 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 
Návrh prešiel. 
 
Bod č. 27 Návrh na schválenie dodatku Zriaďovacej listiny Základnej školy vo Veľkej Idy. 
Tento bod programu poslanci presunuli na ďalšie zasadnutie OZ. 
Počet prítomných: 7  

Hlasovanie: Za: 7 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 
Bod č. 29 Požiadavku pre vypracovanie zmien a doplnkov územného plánu obce Veľká Ida 
požiadala Luga Investment, s. r. o. Veľká Ida 37, IČO: 50 227 653 z dôvodu zmeny z plochy 
bytových domov na občiansku vybavenosť na parcele KN-C 555 a 556 v katastrálnom území 
Veľká Ida. Pán starosta poznamenal, že po ukončení zmeny č.6 je možné vypracovanie zmeny 
č.7 na ktorú je potrebné vypracovať verejné obstarávanie. 
Počet prítomných: 7  

Hlasovanie: Za: 7 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 
Návrh prešiel. 
 
Bod č.28 Kontrolór obce Ing. Jaroslav Hospodár prečítal návrh na schválenie Plánu 
kontrolnej 
činnosti obecného kontrolóra na I. polrok 2023, ktorú poslanci odsúhlasili a žiadajú vykonať. 
Počet prítomných: 7  

Hlasovanie: Za: 7 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 
Návrh prešiel. 
 
Bod.č. 30 Žiadosť o poskytnutie jedno rázového príspevku pre Milana Horvátha bytom Veľká 
Ida 718 po prerokovaní OZ odmietla. 
Počet prítomných: 7  

Hlasovanie: Za: 0 
Proti: 7 

Zdržal sa: 0 
 
Návrh neprešiel 
 



Bod č. 31. Na návrh poslanca, aby starosta obce predložil plán dovoleniek na rok 2023, pán 
starosta požiadal OZ za zhovievavosť do nasledujúcej schôdze OZ, kedy predloží plán 
dovoleniek. 
Počet prítomných: 7  

Hlasovanie: Za: 7 
Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 
Návrh prešiel. 
 
Bod č.32  Interpelácia poslancov 
V tomto bode pán poslanec Mgr. Vladimír Gladič žiadal vysvetlenie na otázku, že kto 
odpratával traktorom sneh v obci Gomboš, lebo pred p. Bitom nahrnul veľké množstvo snehu, 
ktorú majiteľ musel ručne odpratávať. Starosta obce sľúbil preverenie a nápravu do 
budúcnosti. 
Poslanec Ján Rontó požiadal starostu obce aby štátna cesta smerom na Železničnú stanicu 
v obci Veľká Ida bola čistená a posypaná cestárskou firmou z Moldavy nad Bodvou, aby 
zachádzajúce autobusy mohli bezpečne prechádzať daným úsekom. Odpoveď starostu obce, 
že daný stav prerokuje s kompetenčnými orgánmi. 
 
Poslanec Mgr. Vladimír Gladič: smerom na Gomboš od Veľkej Idy pri štátnej cesty vysnuté 
stromy ohrozujú autá, bolo by dobré ich vyrezať. Odpoveď starostu obce, zavolá 
kompetentným a vyriešia, aby stromy neohrozovali nikoho. 
 
Bod č.33 Rôzne   
Na zasadnutí prítomný občan p. Jozef Žiga žiadal odpratanie snehu chodníka na cintoríne. 
Starosta obce sľúbil nápravu pracovníkmi obce. 
Pán Gabriel Pósa chcel informáciu, že kedy môže prenajať zasadačku obecného úradu na 
výročnú schôdzu ZO SZCH Veľká Ida. Odpoveď starostu obce, že z dôvodu maľovania 
a opravy zasadačky od 7.1.2023 do 28.1.2023 sa nebude možné používať zasadačku, 
neskoršie áno. 
 
Bod č.34 Záver  
Pán starosta sa poďakoval každému za účasť na 2. riadnom zasadnutí OZ a ukončil zasadnutie 
o 18:25. 
 
Overovatelia: 
 
.................................................                                ............................................ 
             Ivan Csiszár                                                        Mgr. Gabriel Lukáč 
 
Vo Veľkej Ide, dňa 20. 12. 2022 
 

.................................................. 
                                                                                                           Peter Nagy 

                                                                                                        starosta obce Veľká Ida 


